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中心：______________            姓名：_______________ 

1130122 高中職生中翻英短文翻譯題目 

約翰(John)夫婦是我的研究所同學，既然他們都還是學生，收入

也就不多，可是他們的家卻佈置地舒適極了，他們會買便宜貨，收集

了不少陶瓷娃娃，例如彈琴的小男孩、拿著傘的小女孩、一群正在和

狗兒們玩的小孩子…等，滿屋子都是這類的擺設，我每次拜訪他們，

都會把玩這些陶瓷娃娃。 

 

 

便宜貨 bargain  陶瓷娃娃 porcelain doll   擺設 decoration 
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中心：______________            姓名：_______________ 

1130122 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

John and his wife were my classmates in the graduate school. Since 

both of them were students, they didn’t earn a lot. However, their home 

was decorated comfortably. They would buy bargains and collect several 

porcelain dolls, such as a little boy plaything the piano, a little girl 

bringing an umbrella, a group of kids playing with dogs, and so on. The 

house was filled with these kinds of decorations. Each time I visited them, 

I would play these porcelain dolls.   

 

 


